
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 13. 3. 2025 
 

Přítomni: JUDr. Ernest Kosár, Petr Králíček, Jakub Joachim, Vladan Picka, Vilém Hamouz, 
Martina Hořejší, Pavlína Švigárová, Ing. Ivana Píšová 
Omluveni: Ing. Vlastimil Hořejší, Petr Šidík, Mgr. Magdalena Elznicová Mikesková  

1. E. Kosár: 

- Body, které budou projednávány a schvalovány na veřejném zasedání zastupitelstva obce 

Lány 7. dubna 2025: 

• Záměr pronajmout část pozemku parc. č. 781/2 v k.ú. Lány předem určenému 

zájemci KIRPA s. r. o.  

• Dodatek č. 3 Pachtovní smlouvy č. 70/2025 s ČZU 

• Žádost o poskytnutí návratné finanční výpomoci TJ Sokol Lány 

- Informace o modernizaci serveru od společnosti A.Z. Jirků. Byla dodána cenová nabídka 

v ceně 454.759 Kč s DPH 

- Budeme upravovat OZV o nočním klidu a OZV o veřejném pořádku, užívání veřejného 

prostranství a čistotě v obci 

- Bylo vypsáno výběrové řízení na dodávku nábytku a IT vybavení pro učebny v nové nástavbě 

na II. stupni ZŠ Lány  

- Proběhlo jednání s firmou Diamo, státní podnik o umístění geodetických GNSS přijímačů a 

koutových odražečů na pozemcích v katastru obce Lány 

- Starosta informuje o schůzce se Správou Pražského hradu ohledně parkování u zámku. SPH 

bude projektovat nové parkování na svém pozemku  

2. P. Králíček: 

- Probíhají práce na novém oplocení pod budovou I. stupně ZŠ firmou Kromat. Vše 

v návaznosti na vybudování nového parkoviště. Firma, která zpracovává projektovou 

dokumentaci má termín do května 2025 

- Informuje o výběrovém řízení na FVE na obecních budovách, do výběrového řízení se 

přihlásilo celkem 17 firem 

- Informace o rekonstrukci po kontrolním dni v ZŠ – práce pokračují dle harmonogramu  

- Velkoobjemové kontejnery budou v obci k dispozici od pátku 11. 4. do neděle 13. 4. na 4 

místech. Nově bude od pátku do neděle otevřený i sběrný dvůr. Vše bude uveřejněno 

v Lánském zpravodaji a na FB obce a Munipolis  

- Bude probíhat kompletní rekonstrukce zastaralého osvětlení ve Vašírově a podél chodníku do 

Vašírova – provádí firma Erimp 

- Probíhá rekultivace trávníků v obci (lesní areál, závlahy na dětském hřišti, fontána na 

náměstí) 

- Je připravena objednávka na podlahu v tělocvičně ZŠ 

- Informace k budování nového rozhlasu – pro podání žádosti o dotaci se vyplňují formuláře, 

dále je nutné dodat fotodokumentaci ze zásahů po záplavách, zaplavených sklepů atd. 

3. E. Kosár: 

- Budou se prostříhávat nové stromky u chodníku do Vašírova a na Bílé cestě  

4. J. Joachim: 

- Informace o výdeji známek na TKO na rok 2025, cca 60% domácností zatím letos vzala 

známku na 14 denní svozy 

- Informuje o klesajících tunách, které se odvážejí na skládku Ekologie a zároveň nárůstu 

tříděného odpadu  

5. P. Králíček: 

- Diskuze k možnosti zajištění obecní kompostárny – je nutné zjistit veškeré podmínky pro 

zřízení obecní kompostárny  

6. Veřejné zasedání zastupitelstva obce proběhne v pondělí 7. 4. 2025 od 18:00 hodin 

v Bechnerově statku 

7. Pracovní porada zastupitelstva obce proběhne v pondělí 31. 3. od 19:00 hodin a 28. 4. 2025 

od 17:00 hodin na OÚ 

Zapsala: Ivana Píšová 


